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Van de voorzitter

Ook financieel is de vereniging gezond. Na de

pauze is na 27 jaar afscheid genomenvan Joke

van Velsen als bestuurslid. Er waren meer dan

100 belangstellenden voor deze bijzondere

verenigingsbijeenkomst. Elders in De Korhaan

vindt u een verslag. Poul Hulzink volgt Joke

op als coördinator van de Subgroep Excursies.

Voor de Subgroep Vogelherkenning is nog

geen nieuw bestuurslid benoemd, maar Wil

Makkinje zal wel als vertegenwoordiger van de

cursussen deelnemen aan het bestuurswerk.

Binnen de Subgroep Avifauna is onder leiding

van Dirk Prop een werkgroep voor broedvogel-

inventarisaties gestart. De bedoeling is om aan

dit werk weer meer systematisch aandacht te

gaan besteden en ook meer te doen aan

opleiding.

Na een periode van afwezigheid van de VWG

ben ik (voor het eerst) begin april naar een

bijeenkomst van de Samenwerkende

Vogelwerkgroepen Noord-Holland geweest. Er

was grote belangstelling voor de voortgang van

de Broedvogelatlas Noord-Holland en voor een

presentatie over de jeugdvogelclub van de

VWG Zuid Kennemerland. Kees Scharringa,

de coördinator van de atlas, was tevreden. Er

zijn nog enkele witte gebieden in Amsterdam

en de Haarlemmermeer, maar daar wordt nog

aan gewerkt. Na de eerdere terughoudendheid

binnenonze vogelwerkgroep zijn toch nog de

meeste km-hokken in ons werkgebied

geïnventariseerd. De ervaringen met de

jeugdvogelclub sloten goed aan op onze

ervaringen bij de jeugdcursus.

Nu het voorjaar weer is aangebroken, de

bomen al beginnen uit te lopen en er druk

genesteld wordt in de tuin, is er alle reden om

naar buiten te gaan. De VWG-activiteiten voor

de komende maandenstaan achterin in het

programma en zijn ook altijd te vinden op

www.vwggooi.nl. Ik wens u daarbij veel

vogelplezier toe.

Rien Rense

Zoals u kunt zien aan het overzicht van de

ledenmutaties in deze Korhaan neemt het

ledental van de VWG nog steeds toe. De

oplage van ons tijdschrift wordt daarom

verhoogd van 700 naar 750. Voor de vogel-

herkenningscursus is dit voorjaar weer veel

belangstelling. Er moet helaas met een

wachtlijst worden gewerkt. Via de cursus

vinden veel aankomende vogelaars hun weg

naar onze vereniging. De nieuwe ledenwil ik

hartelijk welkom heten. Over enige tijd zal

voor de nieuwe leden weer een introductie-

bijeenkomst worden georganiseerd. In de

tussentijd raad ik u aan om de lezingen of

excursies al te bezoeken. Wanneer u

belangstelling hebt voor bepaalde activiteiten,

kunt u contact opnemen met bestuursleden of

coördinatoren van verschillende werkgroepen.

Op het achterblad van deze Korhaan staan nu

alle namen en adressen bij elkaar.

De algemene ledenvergadering eind maart was

goed bezocht. De vergadering kon instemmen

met het jaarverslag en met het gevoerde beleid.


